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Tack för ert engagemang 

I SAMRÅDSGRUPPEN

Sundbyberg 1 april 2016 | Hej! Under våren har boende på Logdansvägen 2-48 mött  
representanter från Förvaltaren i så kallade samrådsmöten. Vid dessa tre tillfällen har 
vi presenterat våra tankar om den kommande renoveringen och samrådsgruppen har 
fått komma med sina erfarenheter, idéer och önskemål. Vi vill rikta ett stort tack till 
alla ni som var med och bidrog.

FÖRSLAG FRÅN SAMRÅDSGRUPPEN 
Här följer en lista över några av de förslag och önskemål som samrådsgruppen lyfte fram:

• Fönster behöver bytas
• Önskemål om ordentliga kök i de mindre lägenheterna
• Önskemål om Aptus digitallåssystem
• Önskemål om att behålla hela eller delar av köket
• Förråd på gården för mopeder och/eller cyklar
• Konstnärlig utsmyckning på gård och/eller i trapphus
• Fler grillplatser på gården
• Förbättra lekplatserna på gården

FÅR MAN INTE TYCKA MER NU?
Jodå! Bara för att samrådsmötena är över innebär det inte att du som hyresgäst inte kan 
bidra med dina erfarenheter av att bo i huset. Vi tar till oss alla synpunkter och väger in 
dem i planeringen inför renoveringen.
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BESIKTNING 
Ett önskemål från samrådsgruppen var inventering av lägenheterna på Logdansvägen 
2-48. Därför kommer vi att gå igenom ett antal lägenheter under vecka 14. Skulle just 
din lägenhet bli aktuell för besiktning kontaktar vi dig med ytterligare information. 

VAD HÄNDER NU? 
De närmaste månaderna bestämmer vi detaljerna för renoveringen. I vår bedömning 
väger vi in flera aspekter. Husens ålder gör att vissa grundläggande delar måste bytas – 
bland annat stammar och ledningar – för att husen efter renoveringen ska hålla i 50 år 
till, både för dig som bor där nu och framtida hyresgäster. Vi tar också hänsyn till en-
kätresultat där ni hyresgäster svarat hur nöjda ni är med ert hem. Våra kvartersvärdar 
är en annan värdefull källa liksom samrådsmötena vi precis haft. 

INFORMATION OCH MÖTEN
Som vi meddelat om tidigare kommer självklart vår dialog med er att fortsätta! En  
botrivselgrupp kommer att få välja detaljer inför renoveringen. Vi ska också ha  
personliga möten med varje hyresgäst i god tid innan renoveringsstart.

FRÅGOR?
Vi förstår om du har många frågor. På vår webb forvaltaren.se under Projekt och  
Logdansvägen 2-48 hittar du förhoppningsvis många svar. Är det något annat du  
undrar över är du alltid välkommen att kontakta mig. 

 

Vänliga hälsningar,

 
Rebecca Boutelje
Projektsamordnare
rebecca.boutelje@forvaltaren.se


